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莫秀鸞測量師 | Sr Jenny S. L. Mok  

高級經理| Senior Manager 

學歷及專業資格| Professional Qualification and Education 
 

房地產學(榮譽)理學士 

Bachelor of Science (Hons) in Real Estate 
香港測量師學會會員 
Member, Hong Kong Institute of Surveyors (MHKIS) 
英國特許測量師學會會員 
Member, Royal Institution of Chartered Surveyors (MRICS) 

 

 
 

工作經驗 
 

莫秀鸞測量師在房地產領域擁有豐富的經驗。 她尤其熟悉各用途的物業評估，例如按揭、會計、

上市、法庭參考及上訴。 

 

莫秀鸞測量師亦具有土地行政、樓宇銷售及物業組合管理的經驗。在加入永利行之前，她曾於物業

顧問公司、政府部門和地產發展商任職。 

 

莫秀鸞測量師現為永利行國際集團的高級經理，主要負責中國內地物業評估。 

 
Professional Experience 
 
Sr Jenny Mok has extensive experience in Real Estate.  She has conducted the valuation of 
various properties for different purposes, such as a mortgage, accounting, initial public offering, 
court reference, and appeal procedure.  
 
Sr Mok is familiar with land administrative work, sales and marketing of flats, and monitoring of 
property portfolios.  Before joining RHL, she worked for property consultancy firms, the 
government as well as property developers. 
 
Sr Mok is now a Senior Manager of RHL International Group, mainly responsible for Valuation and 
Consultancy services in the PRC market.  
 


